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Skrivelse till Stadshus AB om Skrapan 

 

Stadshus AB och Svenska Bostäder har fått order från den moderatledda majoriteten att inleda en 

försäljning av Skarpan.  

 

Vi är mycket tveksamma till denna eventuella försäljning. I det fall en eventuell försäljning 

genomförs kräver vi att processen genomförs under största möjliga öppenhet. Utredningar kring 

för och nackdelar med försäljningen ska föreläggas styrelsen i Svenska Bostäder och i Stadshus 

AB. Vilka krav som ska ställas på en eventuell köpare ska också redovisas öppet för styrelserna.  

 

Vi vill att den moderata ledningen tar lärdom från den illa skötta miljardförsäljningen av 

Centrumkompaniet och vi vill göra det klart att vi aldrig kan acceptera några muntliga avtal eller 

påstående om att det finns parallella muntliga avtal.  

 

Vi kommer vidare att motsätta oss alla förändringar av Skrapan som innebär att 

studentbostäderna hotas eller minskas i antal. Vi kommer inte heller godkänna några förändringar 

som innebär väsentligt ökade kostnader för studenterna.  

 


